
SBKK Ekstraordinær generalforsamling 2024.11.11

Forpersonen byder velkommen og introducerer bestyrelsen.
Derefter gennemgår forpersonen agendaen for den ekstraordinære 
generalforsamling.

Herefter er der valg af dirigent. Freja bliver valgt til dirigent og har ordet.
Dirigenten gennemgår reglerne for generalforsamlingen jævnfør vedtægterne 
for klubben. 
Der er 6 stemmeberettigede medlemmer udover bestyrelsen.
Alle regler er overholdt og hermed er generalforsamlingen lovlig.

Det næste punkt er valg af referent. Her bliver Kim valgt som referent.

Forpersonen har ordet. Skøjtehalsprojektet bliver gennemgået samt fordele og 
ulemper ved projektet.
Bestyrelsen er glade for samarbejdet med Bison Boulders i dag. Der er dog 
begrænsninger ved i forhold til tid.
Der er ingen muligheder for hold eller aktiviteter. SBKK må ikke være i 
konkurrence med Bison Boulders, og derfor kan SBKK fx ikke tilbyde 
holdtræning.
Derudover har SBKK ikke mulighed for at tilbyde kommunen aktiviteter ift. 
skoler.

Der er et generelt ønske omkring være mere end “hobby”. Der savnes at være 
en forening med medlemsengagement.
Skøjtehallen vil åbne op for mere frihed til aktiviteter. SBKK vil få egne 
faciliteter, hvor man kan afholde aktiviteter og træninger.
Derudover vil man kunne samarbejde med andre foreninger i Gladsaxe. For 
eksempel vil Gladsaxe OCR være oplagt, da de også er med i 
Skøjtehalsprojektet og deler træningsformer i forbindelse med grebstræning. 

SBKK blev stiftet som en hybridklub. Den var til for at give klatrer i Bison 
Boulders mulighed for at deltage i Klatreforbundets aktiviteter.
Herudover gav det mulighed for Bison Boulders at afholde konkurrencer i 
Klatreforbundsregi (fx NM).
Vilkårene fra Klatreforbundet har ændret sig. Der er ikke behov for at være 
medlem at en klatreklub mere for at deltage i konkurrence. Det er muligt at få 
en licens direkte hos Klatreforbundet.
Ved afvikling af konkurrencer har Klatreforbundet også mulighed for at vælge 
kommercielle klatrehaller fremfor foreningsklubberne.

SBKK betaler i dag leje pr. medlem. Bison Boulders får ros for deres fede 
faciliteter og gode rutebygning. Bison Boulders har planer om at udvide deres 
klatrehal, dog er der ikke nogen tidshorisont omkring det og hvad det betyder 
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for SBKK.
Desværre har Bison Boulders og meldt ud at samarbejdet med SBKK ophører 
hvis SBKK ønsker at supplere med faciliteter i Skøjtehallen.

Skøjtehallen bliver realiseret af GoMonkey, som i dag drifter en træklatrepark 
udenfor Skøjtehallen. Skøjtehallen vil blive navngivet Monkey House, hvor SBKK 
vil få en andel af hallen.
Derudover vil der også være andre foreninger fra Gladsaxe med i 
Skøjtehalsprojektet.
Det er følgende foreninger:

Billiard
BIbliotek+
Streetbasket
Gladsaxe OCR

Tidshorisonten for åbning af Monkey House er efter/vinter 2025.

Oprindeligt tilbød GoMonkey at stille den fulde klatrevæg til rådighed for SBKK. 
Det har dog ændret sig, da kommunens betingelser har ændret sig.
Det oprindelige projekt var at kommunen ville udleje Skøjtehallen i 15 år. Det er 
blevet reduceret til 10 år.
Derfor har GoMonkey kun mulighed for at financiere 25% af klatrevæggen til 
SBKK. De sidste 75% skal SBKK selv finde penge til igennem fonde.
Væggens pris er estimeret til at være 1,1 mill.

Herefter bliver koncepttegingerne for Monkey House præsenteret. GoMonkey 
har fået Walltopia til at lave tegningerne, og det vil også være dem som 
producerer klatrevæggen.
Klatrevæggen bliver bygget som en standalone væg, hvilket betyder der ikke er 
strukturelle afhængigheder af Skøjtehallenskonstruktion. Man vil i teorien kunne 
flytte væggen ved lejemålets ophør om 10 år, hvis man ikke har Skøjtehallen 
mere.

Herefter bliver prisen for hhv. Bison Boulders og GoMonkey præsenteret. Der er 
ikke den store forskel i lejeprisen mellem Bison Boulders og Skøjtehallen.
Dog er der en masse ubekendte ift. administration. 

Det bliver nævnt at det ikke er urealistisk at finde pengene til klatrevæggen 
igennem fondsansøgninger. Her er en masse personer fra bl.a. Klatreforbundet 
og Gladsaxe kommune, der vil være behjælpelig med det.

Fordele og ulemper for Skøjtehalsprojektet bliver gennemgået.

Fordele
Råderet over egen væg.
Fællestræning for medlemmer.
Ubegrænset muligheder for aktiviter.



–

–
–
–
–
–
–

–
–

–
–
–

–

–

–

–

–

Mere klatretid da man ikke vil være begrænset til hhv. torsdag aften og 
lørdag morgen.
Mere fælleskab blandt medlemmerne.
Rigtig foreningsliv.
Samarbejde med Gladsaxe OCR.
Vi får selv lov til at bygge problemer.
Mulighed for afholdelse af kurser som fx rutebyggerkursus.
Der er frihed til “det hele”.

Ulempe
Det kan kræve mere frivillighed.
Skal der være lønnet medarbejder? Nørrebro Klatreklub har fx ansat 
sekretær.
Ansat træner til hold.
Ansætte konsulenter fra Klatreforbundet til fx træning.
Stor risiko for ophør af samarbejde med Bison Boulders.

Efter denne gennemgang af præsentationen af Skøjtehallen bliver der åbnet op 
for spørgsmål.

? “Hvordan kommer det til at fungere det rent praktisk?”
Det bliver vores eget område. Der skal en aftale på plads med 
GoMonkey ift. brugen af faciliteter på tværs af foreninger og 
GoMonkey. Der er intet defineret i dag.

? “Der er vel også risiko for Bison Boulders opsiger os?”
Ja, så har ingen faciliteter. Der er 12 måneders opsigelse for begge 
parter.

? “Hvad er aldersfordelingen i SBKK?”
Der er 161 medlemmer i dag fordelt på følgende:

Barn (6-12) 31
Junior (13-17) 18
Mini (3-5) 13
Ung (18-25) 15
Voksen (26+) 84

? “Hvor meget vil det påvirke folk der alligevel klatre alle dage?”
Folk kan klatre hvor de har lyst til. Der er mange som bare “shopper” 
rundt i forskellige klatrehaller for at få noget variation.
Man vil stadig have mulighed for at lave klubaften for at skabe en 
fællessamling.

? “Vil man udkonkurrer Bison Boulders?”
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Vi vil ikke udkonkurrer. Det er ikke vores mål. SBKK er der som forening og for 
at udbrede og skabe mere klatring.

? “Hvor høje bliver væggene i Skøjtehallen?”
Det vil ikke blive lige så højt som i Bison Boulders, hvis man 
sammenligner med Kiev væggen.

? “Hvordan er det med at samarbejde med andre klatreklubber?”
Der er mange kontakter at trække på. SBKK har tidligere haft dialog 
med NKK. Klatreforbundet vil også kunne hjælpe med den del.

? “Hvordan med medlemmer, kontingent og rutebyg?”
Der skal findes aktiviteter der kan stå selv. Fx holdtræning vil skulle 
betales af dem som deltager i det.
SBKK vil tilstræbe sig efter at holde kontingent så lavt som muligt.

? “Vil der være klublokale?”
Ja, der vil være et fælleslokale sammen med Gladsaxe OCR.

? “Kan bestyrelsen håndtere alt arbejdet med projektet?”
Der skal findes et niveau for projektet. Det bliver også afhængigt af 
antallet af medlemmer. Der måske behov for en lønnet deltidsansat, 
som der også blev nævnt tidligere.

? “Er bestyrelsen klar til at søge fonde?”
Vi vil gøre brug af kommunen og klatreforbundet. Der er kontaktpersoner som 
har erfaringer med kendskab til fondsansøgninger.

? “Vil der være hygge/louge område?”
Der vil være en café i Monkey House.

Forpersonen runder spørgsmål og svar af. Der er en masse ubekendte faktorer i 
projektet men det kan give en masse gode muligheder.

Herefter bliver der afholdt afstemning.

Af de fremmødte:
6 medlemmer og 5 bestyrelsesmedlemmer stemmer B (for at fortsætte 
i Skøjtehalsprojektet).
0 stemmer imod

Fremsendte fuldmagter blev der stemt:
1 for / valg B
2 imod / valg A
1 lader bestyrelsen vælge



Der er hermed truffet beslutning blandt SBKKs medlemmer at SBKK fortsætter 
med at være en del af Skøjtehalsprojektet Monkey House.

Forpersonen runder generalforsamlingen af med eventuelt.
Den 7. december er der julefrokost. Der er booket lokale på telefonfabrikken, så 
dem som har lyst til at melde sig til at være med at arrangere det må gøre det.
Send mail til bestyrelse@sbkk.dk hvis man ønsker at være med i festudvalget.

Generalforsamlingen er hermed ophævet. 

Freja Fischer Nielsen
10/12/2412/9/2024

Tina Lau Pedersen




